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Županu občine Krško, gospodu Miranu Stanku 
 
 
 
 
Spoštovani gospod župan! 
 
 
Smo učenci petega razreda iz OŠ Adama Bohoriča Brestanica. Kot veste, loči 
našo šolo od igrišča pomembna prometna cesta. Po njej se vozijo prebivalci 
Jetrnega sela, šolski avtobus in kombi, starši, ki vozijo otroke v vrtec in šolo, 
tovornjaki, ki vozijo v Svečarstvo Resnik in Klobasatovi tovornjaki. Igrišče 
uporabljamo vsak dan, pa če je lepo ali ne tako lepo vreme. Učitelji naše šole se 
obračajo na občino s prošnjami že več kot deset let. K naši šoli je prišlo že nič 
koliko komisij, predstavnikov, veliko so pisali, slikali, se pogovarjali, od tega pa 
še vedno ni nič.  
Ali res čakate, da bo koga od nas povozil avto? Morda veste, kolikokrat smo bili 
že tik pred katastrofo? Na prehodu za pešce je vpričo dežurne učiteljice avto 
zadel učenko, ko je pravilno prečkala cesto. Res jo je le oplazil in na srečo ji ni 
bilo nič.  
Ali ste vi kot otrok lahko brezskrbno igrali nogomet? Mi ga ne moremo, saj če le 
malo močneje brcnemo, žoga odleti  na cesto, mi pa za njo. Včasih nas dežurne 
učiteljice komaj ustavijo, da ne zdrvimo čez cesto. Vendar pa morajo učiteljice 
dežurati tudi znotraj šole. Kdo bo kriv, če bo prišlo do nesreče? Kdo bo 
odgovarjal? Bo za nesrečo ali celo smrt kriv učenec, ki je stekel, ko se je igral, 
voznik, ki je peljal trideset in vseeno ni mogel pravočasno ustaviti ali učiteljica, 
ki je bila v tistem trenutku v jedilnici, kjer je mirila učence? 
Pri nas je tudi vrtec. Vsi smo že videli, kako se je malček strgal mamici in stekel 
naravnost na cesto. 
Tudi brestaniški učenci si zaslužimo brezskrbno igro na igrišču. V šoli smo 
najmanj do dveh popoldne in v tem času se lahko s sošolci največ družimo. 
Popoldne imamo druge obveznosti ali pa stanujemo daleč drug od drugega in se 
ne moremo skupaj igrati. 
Včasih tudi mi poslušamo poročila in slišali smo govoriti o evropskih sredstvih. 
Kaj če bi prosili za njih, da bi lahko zaprli to cesto mimo šole? Če želite, vam 
lahko pomagamo sestaviti prošnjo.  
Zadnjič smo fotografirali prometno situacijo pri šoli ob dveh popoldne. Temu 
pismu prilagamo tudi nekaj fotografij, na katerih se vidijo avtomobili parkirani 



na nedovoljenih površinah, avtobus pravilno stoji in čaka na učence, ostali 
čakajo v koloni v obe smeri. 
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Na tem mestu smo včeraj prenehali s pisanjem, saj nas je sošolec obvestil, da je 
našo sošolko pod cerkvijo podrl avto. Bila je nepremišljena, stekla je čez cesto 
tam, kjer ni zebre. Sedaj je še v bolnišnici na opazovanju. Stara je deset let in je 
otrok, ki ne premisli vedno. Za vse nas je to opozorilo, da bomo previdnejši pri 
prečkanju cest in pri igri. 
Prosimo vas, ali nam lahko pomagate? 
 
 
Lepo vas pozdravljamo. 
 
                                       Učenci 5. a razreda z razredničarko Mihaelo Suvajčević 
 
 
 
 
 
 
P.S. 
Letos smo se vključili v projekt »Varnost in mobilnost za vse«, zato smo 
razmišljali, kje vse na nas prežijo nevarnosti. Vemo, da je za glavno cesto, na 
kateri se je včeraj zgodila nesreča, odgovorna država. Vemo tudi, da dokler bo 
zebra narisana tam kot je sedaj, bodo otroci še vedno tekali čez cesto, ker bi radi 
prišli hitreje v trgovino. O mnogih pasteh smo razmišljali, za nas pa je kljub 
vsemu najbolj nevarna cesta mimo šole. 
 
 
 
 
 
 
 
V vednost: 

� g. Andrej Sluga, Oddelek za družbene dejavnosti, 
� g. Vlado Bezjak, predsednik KS Brestanica, 
� ga. Romana Pečnik, Svet za preventivo in varnost v cestnem prometu, 
� g. Andrej Radi, vodja policijskega okoliša na Policijski postaji Krško 

 
 
 


